
 Zarząd Powiatu 
 Stalowowolskiego 

OZK.0022.49.2015.KS/28 

Protokół Nr 55/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 15 października 2015 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 855, zakończenie o godz. 940 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

Starosta Janusz Zarzeczny, Wicestarosta Mariusz Sołtys oraz Członkowie Zarządu:, Alfred 

Rzegocki, Andrzej Gargaś oraz Marek Tyza. 

 

Osoby z głosem doradczym: 

Sekretarz Powiatu Helena Krasoń, Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa, Naczelnik Wydziału 

Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi Tomasz Wosk. 

 

Zaproszone Osoby:  

Alicja Mach – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia; 

Ewa Szewczyk – Inspektor ds. Oświaty; 

Hubert Karwan – Kierownik Referatu Środowiska; 

 

Porządek obrad:  

 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Zawiadomienie Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli o wynajęciu 

hali sportowej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli. 

4. Zawiadomienie Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli o obniżeniu 

czynszu za wynajem lokalu (sklepiku szkolnego) w Zespole Szkół Ogólnokształcących 

w Stalowej Woli. 

5. Zawiadomienie Dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli o wynajęciu sali 

gimnastycznej w budynku Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli. 

6. Uchwała Zarządu w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie sali gimnastycznej w Zespole 

Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1w Stalowej Woli. 

7. Uchwała Zarządu w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie Dyrektora Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Stalowej Woli do Prezydenta Miasta Stalowej Woli 

z wnioskiem o wydanie zgody na usunięcie drzew z działki będącej własnością Powiatu 

Stalowowolskiego. 
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8. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Stalowej Woli 

o zwiększenie budżetu szkoły na remonty w związku z awarią instalacji wodociągowej. 

9. Wniosek Przedszkola nr 4 w Stalowej Woli w sprawie dofinansowania zakupu nagród 

rzeczowych zadania pn. Konkurs fotograficzny dla przedszkolaków - „Jesień 

w obiektywie”. 

10. Wniosek Dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w sprawie przyznania dodatkowych 

godzin na zajęcia z języka niemieckiego zawodowego w Centrum Edukacji Zawodowej 

w Stalowej Woli w roku szkolnym 2015/2016.  

11. Wniosek w sprawie dofinansowania II tury zajęć na Politechnice Dziecięcej w Stalowej 

Woli dla uczniów szkół podstawowych z terenu Powiatu Stalowowolskiego. 

12. Uchwała Zarządu w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2015 rok. 

13. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 08 października 2015 roku.  

14. Wolne wnioski. 

15. Zamknięcie posiedzenia.  

 

 

Ad. 1 Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 55 posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na 

podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub pytania 

do porządku obrad. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. Za 

przyjęciem porządku obrad głosowało 5 Członków Zarządu, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było. Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. 3. Zawiadomienie Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli 

o wynajęciu hali sportowej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli. 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach przedstawiła zawiadomienie 

o wynajęciu hali sportowej Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli dla WASH 

Serwis Dorota i Artur Szczupak Spółka Jawna, Al. Jana Pawła II 18b, 37-450 Stalowa Wola. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub 

pytania. Uwag i pytań nie zgłoszono. Zarząd przyjął zawiadomienie. 
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 Zarząd Powiatu przyjął zawiadomienie Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących 

w Stalowej Woli o wynajęciu hali sportowej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej 

Woli. 

 

Ad. 4. Zawiadomienie Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli 

o obniżeniu czynszu za wynajem lokalu (sklepiku szkolnego) w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących w Stalowej Woli. 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach przedstawiła zawiadomienie 

o obniżeniu czynszu za wynajem lokalu w ZSO w Stalowej Woli dla osoby prowadzącej 

sklepik szkolny do kwoty 250 zł. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy Członkowie 

Zarządu mają jakieś uwagi lub pytania. Uwag i pytań nie zgłoszono. Zarząd przyjął 

zawiadomienie. 

  

 Zarząd Powiatu przyjął Zawiadomienie Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących 

w Stalowej Woli o obniżeniu czynszu za wynajem lokalu (sklepiku szkolnego) w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących w Stalowej Woli. 

 

Ad. 5. Zawiadomienie Dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli 

o wynajęciu sali gimnastycznej w budynku Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej 

Woli. 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach przedstawiła zawiadomienie 

o wynajęciu sali gimnastycznej w budynku CEZ w Stalowej Woli dla osoby prywatnej w celu 

przeprowadzenia zajęć rekreacyjnych w okresie od 09.10.2015 do 25.03.2016 r. Starosta 

Janusz Zarzeczny zapytał, czy Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub pytania. Uwag 

i pytań nie zgłoszono. Zarząd przyjął zawiadomienie.  

   

 Zarząd przyjął zawiadomienie Dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej o wynajęciu sali 

gimnastycznej w budynku Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli. 

 

Ad. 6. Uchwała Zarządu w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie sali gimnastycznej 

w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Stalowej Woli.  

 Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach omówiła uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na wynajęcie sali gimnastycznej w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych 

Nr 1 w Stalowej Woli. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy Członkowie Zarządu mają 

jakieś uwagi lub pytania do uchwały. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził 
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głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 5 Członków Zarządu, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było.  

  

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 55/276/2015 w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie 

sali gimnastycznej w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Stalowej Woli.  

 

Ad. 7. Uchwała Zarządu w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie Dyrektora Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Stalowej Woli do Prezydenta Miasta Stalowej Woli 

z wnioskiem o wydanie zgody na usunięcie drzew z działki będącej własnością 

Powiatu Stalowowolskiego. 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach omówiła uchwałę Zarządu 

w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 

Nr 2 w Stalowej Woli do Prezydenta Miasta Stalowej Woli z wnioskiem o wydanie zgody na 

usunięcie drzew z działki będącej własnością Powiatu Stalowowolskiego tj. 13 sztuk tui 

i 1 sztuki jarzębiny, z działki o nr ewid. 64/11, obręb 3 – Centrum Stalowa Wola.. Starosta 

Janusz Zarzeczny zapytał, czy Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub pytania do 

uchwały. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 5 Członków Zarządu, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 55/277/2015 w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie 

Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Stalowej Woli do Prezydenta Miasta 

Stalowej Woli z wnioskiem o wydanie zgody na usunięcie drzew z działki będącej własnością 

Powiatu Stalowowolskiego. 

 

Ad. 8.  Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Stalowej Woli 

o zwiększenie budżetu szkoły na remonty w związku z awarią instalacji 

wodociągowej. 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach przedstawiła wniosek 

Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Stalowej Woli o zwiększenie budżetu 

szkoły na remonty w związku z awarią instalacji wodociągowej.  Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał, czy Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub pytania do wniosku. Uwag i pytań 

nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. Za pozytywnym rozpatrzeniem wniosku 

głosowało 5 Członków Zarządu, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 



5 
 

Pozytywnie rozpatrzono wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 

w Stalowej Woli o zwiększenie budżetu szkoły na remonty w związku z awarią instalacji 

wodociągowej. 

 

Ad. 9. Wniosek Przedszkola nr 4 w Stalowej Woli w sprawie dofinansowania zakupu 

nagród rzeczowych zadania pn. Konkurs fotograficzny dla przedszkolaków - „Jesień 

w obiektywie”. 

Kierownik Referatu Środowiska Hubert Karwan przedstawił wniosek Przedszkola nr 4 

w Stalowej Woli w sprawie dofinansowania zakupu nagród rzeczowych zadania 

pn. Konkurs fotograficzny dla przedszkolaków - „Jesień w obiektywie” kwotą 2 000 zł. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub pytania 

do wniosku. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. Za negatywnym 

rozpatrzeniem wniosku głosowało 5 Członków Zarządu, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było. 

 

Negatywnie rozpatrzono wniosek Przedszkola nr 4 w Stalowej Woli w sprawie 

dofinansowania zakupu nagród rzeczowych zadania pn. Konkurs fotograficzny dla 

przedszkolaków - „Jesień w obiektywie” z powodu braku środków finansowych. 

 

Ad. 10. Wniosek Dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w sprawie przyznania 

dodatkowych godzin na zajęcia z języka niemieckiego zawodowego w Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli w roku szkolnym 2015/2016.  

 Inspektor ds. Oświaty Ewa Szewczyk omówiła wniosek. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

stwierdziła, że należy pomyśleć o tym, aby skorzystać z godzin tzw. „karcianych”. Mariusz 

Sołtys zaproponował, aby zwrócić się do Dyrektora CEZ o przedstawienie informacji na 

temat realizacji godzin języka niemieckiego. Starosta Janusz Zarzeczny dodał, że trzeba tę 

informacje poszerzyć, o to ilu jest nauczycieli uczących języka niemieckiego. Jeżeli jest 

trzech germanistów to należy się zastanowić nad tym, aby przyznać im godziny karciane. 

Andrzej Gargaś uznał, że taka forma współpracy jest swoistego rodzaju promocją i że 

warto kontynuować idee tej szkoły, bo niedługo możemy odczuć brak specjalistów. Na tym 

dyskusję zakończono.  

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o odroczeniu na kolejne posiedzenie Zarządu wniosku 

Dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w sprawie przyznania dodatkowych godzin na 

zajęcia z języka niemieckiego zawodowego w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli 

w roku szkolnym 2015/2016 oraz o przygotowanie materiałów tj. arkusza organizacji szkół 
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w zakresie liczby nauczycieli germanistów w CEZ i ZSP Nr 1 oraz sposobu realizacji przez 

nauczycieli CEZ jednej godziny „karcianej”. 

 

Ad. 11. Wniosek w sprawie dofinansowania II tury zajęć na Politechnice Dziecięcej 

w Stalowej Woli dla uczniów szkół podstawowych z terenu Powiatu 

Stalowowolskiego.  

  Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z  Organizacjami 

Pozarządowymi Tomasz Wosk przedstawił wniosek. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, 

czy Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub pytania do wniosku. Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. Za pozytywnym rozpatrzeniem wniosku 

głosowało 5 Członków Zarządu, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 

Pozytywnie rozpatrzono wniosek w sprawie dofinansowania II tury zajęć na Politechnice 

Dziecięcej w Stalowej Woli dla uczniów szkół podstawowych z terenu Powiatu 

Stalowowolskiego kwotą 10 000 zł.  

 

Ad.12. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego 

na 2015 rok. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła uchwałę Zarządu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu stalowowolskiego na 2015 rok. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy 

Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub pytania do uchwały. Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. Za pozytywnym rozpatrzeniem uchwały 

głosowało 5 Członków Zarządu, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 55/278/2015 w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2015 rok. 

 

Ad. 13. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 08 października 2015 

roku. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają uwagi do protokołu 

z poprzednich obrad. Uwag nie zgłoszono. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie. Za przyjęciem protokołu głosowało 5 Członków Zarządu, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było. Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 14. Wolne wnioski. 

Brak.  
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Ad. 15. Zamkniecie posiedzenia. 

 Starosta Janusz Zarzeczny zamknął 55 posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Safin   

 

 Janusz Zarzeczny 

 Starosta Stalowowolski 

 (podpisano bezpiecznym podpisem elektronicznym) 

 

 


